

Attention: Bank Audi sal Branch: Date: Name: Account Number: Phone Number: <u>Subject:</u> Request to benefit from BDL Basic Decision 13335 dated 08/06/2021 (Basic Circular 158) relevant to the exceptional measures for the gradual settlement of deposits in foreign currencies (hereinafter "Circ. 158") Dear Sirs, I, the undersigned, holder of the above mentioned Account Nb. opened with your bank, wish to benefit from "Circ. 158". subject of this letter. I hereby ask you to evaluate and study whether I am eligible to benefit from this circular, according to its content, and inform me of your decision in this regard, whether negative or affirmative, by contacting me on the above mentioned number. I acknowledge that in case I benefit from this "Circ. 158", I will not be able to benefit from Basic Decision 13221 (Basic Circular 151) (hereinafter "Circ. 151") throughout the period during which I benefit from "Circ. 158". Therefore, should I execute operations pursuant to "Circ. 151" after the date of 01/07/2021, I acknowledge and agree that the bank will reverse such operations executed according to "Circ. 151", and I undertake then to return to you in cash all the funds I have received in execution of "Circ. 151" after the date of 01/07/2021. Best Regards, Name Signature	جانب السادة بنك عوده ش.م.ل. المحترمين، فرع: تاريخ: الإسم: رقم الحساب: رقم الهاتف: <u>الموضوع:</u> طلب الاستفادة من القرار الأساسي رقم 13335 الصادر عن مصرف لبنان بتاريخ 08/06/2021 (الترميم الأساسي رقم 158) المتعلق بالإجراءات الاستثنائية للتسديد التدريجي للودائع بالعملة الأجنبية (فيما يلي "الترميم 158") بعد التحية، أنا الموقع أدناه، صاحب الحساب المشار اليه أعلاه المفتوح طرفكم، لما كنت أرغب في الاستفادة من "الترميم 158"، مهضم هذا الكتاب، جئت بكتابي هذا أطلب منكم تقييم ودراسة فيما انني مؤهلاً للاستفادة من هذا الترميم وفقاً لمضمونه وإبلاغي قراركم بهذا الخصوص سواء بالنفي أو بالإيجاب من خلال الاتصال بي على الرقم المشار اليه أعلاه. أقر بأنني أخذت علماً بأنه في حال قمت بالاستفادة من "الترميم 158" فلن أستطيع الاستفادة من القرار الأساسي رقم 13221 (الترميم الأساسي رقم 151) (فيما يلي "الترميم 151") طوال فترة استفادتي من "الترميم 158". ونتيجةً لذلك، وفي حال نفذت عمليات استناداً "للترميم 151" بعد تاريخ 01/07/2021، فإنني أخذت علماً وأوافق بأن المصرف سيقوم بعكس هذه العمليات المنفذة وفقاً "للترميم 151"، وأتعهد عندها بإعادة وتسليمكم نقدًا كافة الأموال التي قبضتها تنفيذاً "للترميم 151" بعد تاريخ 01/07/2021. وتفضلوا بقبول الإحترام، الاسم التوقيع
--	--